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     Protokoll från Årsmöte 2010 
 
 

Datum:  2011-01-12 
 
Plats: Johan och Birgittas pub, Vikingavägen 2 
 
 
1. Ordförande öppnar mötet 
 
Styrelsens ordförande Odd Hegewald öppnade mötet och inledde med att hälsa alla deltagare 
hjärtligt välkomna. 
 
2. Uppförande av förteckning över närvarande röstberättigande medlemmar (en röst 
per fastighet) 
 
En lista skickades runt och samtliga deltagare fyllde i sitt namn och majoriteten även sin e-
postadress. 
 
3. Val av ordförande för mötet 
 
Odd Hegewald valdes som ordförande för detta årsmöte. 
 
4. Val av protokollförare och justerare för protokollet 
 
Till protokollförare valdes Johan Blomqvist. Till att justera protokollet valdes Victoria Gårder 
samt Marianne Westh. 
 
5. Fråga om kallelse till mötet behörigen skett. 
 
Årsmötesdeltagarna konstaterade att kallelse skett på behörigt sätt. 
 
6. Styrelsens redovisningshandlingar 
 
Kassören läste upp verksamhetsberättelsen (bilaga 1). Närvarande passade i detta 
sammanhang på att samtidigt tacka styrelsens ordförande Odd Hegewald för hans många 
insatser under ett ganska så krävande verksamhetsår. 
 
Kassören delade ut en kopia på en kassarapport (bilaga 2) och läste upp innehållet. I kassan, 
och på plusgirokontot, finns för närvarande ca 12 000 kronor. 
 
7. Revisionsberättelse 
 
Revisionsberättelsen, underskriven av revisorerna Marie-Louise Axelsson och Caroline 
Björnling, lästes upp. Inga anmärkningar fanns med avseende på föreningens räkenskaper och 
ansvarsfrihet för styrelsen föreslogs. 
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8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
 
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret. 
 
9+10+11. Val av styrelseledamöter, suppleanter, revisorer, revisorssuppleanter och 
valberedning 
 
Årsmötet beslutade följande: 
• Omval av Odd Hegewald som styrelsens ordförande i två år 
• Omval av Johan Blomqvist som kassör i två år 
• Omval av Per Wessman som styrelseledamot i ett år 
• Omval av Tommy Westh som styrelseledamot i två år 
• Omval av Peter Lööwf som styrelseledamot i ett år 
• Omval av Kristina Lantz som styrelsesuppleant i två år 
• Omval av Caroline Björnling som revisor i två år 
• Nyval av Anitha Sandberg som ordförande i valberedningen i ett år 
• Nyval av Elisabeth Jarl som ledamot i valberedningen i ett år 
• Nyval av Per Wessman som ledamot i valberedningen i ett år 
 
Dessutom har följande personer ett år kvar på sin mandatperiod: 
• Styrelsesuppleant Johan Brauner 
• Revisor Marie-Louise Axelsson 
• Revisorssuppleant Gunilla Tallbäck 
• Revisorssuppleant Monika Westermark 
 
12. Fastställande av avgifter 
 
Styrelsen föreslog oförändrade avgifter och årsmötet beslutade i enlighet med detta förslag.  
 
Ovanstående innebär i korthet: 
• Medlemsavgiften är 200 kr/år och fastighet 
• Tillgång till EVBKs roddbåt kostar 100 kr i engångsavgift samt 100 kr/år och fastighet 
• Båtplats vid Erikstensbryggan eller vid Vikingabryggan kostar 300 kr/år och plats 
• Kommunal avgift (avseende arrendet) för båtplatser vid Vikingabryggan tillkommer med 

400 kr/år och plats 
 
13. Information om Erikstensbryggans renovering 
 
Odd Hegewald informerade om projektet (utöver det som står i verksamhetsberättelsen): 
• Projektet har i princip förlöpt i enlighet med plan. 
• På grund av att det visade sig att vi behövde några fler pålar än beräknat så drog vi över 

något på budgeten men inte värre än att det täcktes upp med god marginal av de 
medlemsavgifter som kom in under sommaren. 

• Ekerö Rederi har gjort ett bra jobb. 
• Glädjande att se alla de medlemmar som med glada miner, trots snö och rusk, har arbetat 

med renoveringen. 
• Per Wessman har ordnat med en ny grind till bryggan. Något som säkerligen har bidragit 

till att det har varit ”lugnt” vid bryggan under sommaren. Den är inte svårforcerad men 
bidrar till en mental spärr om man är där utan att vara medlem. 

14. Övriga frågor 
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14.1 Gångvägen ned till Vikingabryggan 
 
Odd Hegewald kommer att undersöka vart den så kallade ”gröna planen” har tagit vägen. Det 
var en plan som utvecklades hos kommunen och som bland annat inkluderade byggandet av 
en ordentlig gångväg från Högbovägen, förbi Vikingabryggan och vidare till Rödsten. 
 
En arbetsgrupp bestående av Patrik Nordqvist och Tord Ringenhall tillsattes med uppdrag att 
se över vad som går att göra på kort sikt (under nästa säsong) för att underlätta för dem som 
behöver gå vägen mellan Högbovägen och Vikingabryggan. 
 
14.2 Svajboj utanför Vikingabryggan 
 
När det gäller en svajboj utanför Vikingabryggan så råder viss osäkerhet om 
avtalsförhållandet mellan vår förening och kommunen. Om det finns någon medlem som är 
intresserad av att få lägga sin båt på svaj utanför Vikingabryggan vid en boj så kan de 
kontakta styrelsen så undersöks saken närmare. 
 
14.3 Plan för gräsklippning och tömning av soptunnan vid Erikstensbryggan 
 
En lista skickades runt och gräsklippning samt tömmande av soptunnan vid Erikstensbryggan 
inför kommande säsong fördelades på ett antal frivilliga medlemmar. Det påpekades i 
sammanhanget att det finns en ”trimmer” att låna hos Tommy Westh samt att det finns en 
handgräsklippare nere under bastun. 
 
14.4 EVBK.se 
 
Peter Westh har numera tagit över ansvaret för underhåll och vidareutveckling av föreningens 
hemsida (www.evbk.se). Odd Hegewald uppmanade alla att studera hemsidan och framföra 
synpunkter/önskemål/idéer till Peter Westh. 
 
14.5 Nya bord och bänkar vid Erikstensbryggan 
 
Styrelsen fick förtroendet att ordna med nya bord och bänkar vid Erikstensbryggan. 
 
14.6 Ny föreningsroddbåt 
 
Styrelsen fick förtroendet att söka efter, och om tillfälle uppstår förvärva, en bättre begagnad 
och mindre båt som skulle kunna ersätta dagens. Åke Hansén erbjöd sig även att skänka en 
mindre, och äldre, aluminiumbåt till föreningen. 
 
14.7 Skidåkande besökare längs Ledungsvägen 
 
De som besöker området i syfte att åka längdskidor parkerar ofta sina bilar i början av 
Ledungsvägen och en av föreningens medlemmar var för en tid sedan nära att köra på ett barn 
som kom ut mellan dessa bilar. Det blir gärna trångt och det är svårt att se vad som rör sig 
mellan bilarna. Saken diskuterades och årsmötet gav styrelsen i uppdrag att göra något åt 
saken, i första hand undersöka om det går att utverka ett parkeringsförbud på platsen. Vi 
börjar därför med att kontakta Närlunda Vägförening. 
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Innan årsmötet avslutades passade ordförande på att tacka styrelseledamöterna för allt arbete 
som de lägger ned å kassans räkning. 
 
Därefter tackade ordförande deltagarna och förklarade årsmötet avslutat. 
 
 
 
 
Vid protokollet             Justeras  Justeras 
 
 
 
____________________               _____________________ _____________________ 
Johan Blomqvist             Victoria Gårder  Marianne Westh 


